
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 8

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 28 de octubre 2024

Hora inicio/fin: 19:40 / 21:20

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera
 
EXCUSA AUSENCIA (*)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 30 DE OCTUBRE DE 2024.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 30 de 
Octubre de 2024, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

Por parte del Presidente no hay informe.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Se procede a la lectura de las contestaciones recibidas por parte de los diferentes 
Negociados, en concreto solo ha sido de Infraestructuras.  
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4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

La Sra. Anunciación Lainez, vocal PSOE, solicita que se repinte del paso de 
peatones situado en la calle Maestro Guiner y Pintor Ribera y calle la Unión.

Solicita que se sustituyan los azulejos de la Avda. Espronceda y plaza Donoso 
Cortés.

Pregunta que cuando se van a iniciar los trabajos de la zona de Enric Soler i 
Godes y alrededores. A lo que el  Presidente contesta que la empresa adjudicataria es 
Becsa y que tienen que pasar unos 15 días para la formalización del contrato, será unos 15 
días más para iniciar dichos trabajos, que si no hay ningún problema quizás en diciembre 
se inicien los trabajos.

Quiere saber cuando se iniciarán los trabajos en la Urbanización de las Galeras, a 
lo que el presidente contesta que la empresa adjudicataria es Pavasal, que también está 
en plazo para formalizar el contrato.

Pregunta cuando se van a poner los maceteros en el parque nuevo del Grupo 
Santo Domingo.

En el Racó Mercader, solicita que se instale un baño químico portátil en la parcela 
comunitaria.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes, reitera que en la Cuadra Segunda, desde el Camino Mestrets hasta el Grupo 
Roser, hay 4 farolas que le faltan los paneles reflectantes, concretamente los numero 24-
26-36-66.

Reitera la petición de que se realicen los rebajes de bordillos de la Plaza Roser, 
recayentes al Centro Marillac.

En la Ctra. Borriol con Avda. Sos Bainat, solicita carteles de “Atenció Escolar”, que 
se instalen a la altura del paso de peatones, en la rotonda.

Informa  que  el  semáforo  luminoso  situado  en  la  Ctra.  Borriol,  hay  días  que 
funciona y otros días que no funciona. Propone que se deje siempre de forma intermitente, 
a través de pantallas solares, al igual que hay en el semáforo entre la Urb. Las Galeras y la 
Urb. La Joquera.

Reitera que se eliminen los postes de madera del Camino Collet y calle Costa 
Rica, que son propiedad de una compañía telefónica.

El tramo que discurre desde el Grupo Roser, hasta la empresa Comeco, faltan 6 
farolas, indica que está todo preparado en cuanto a registros, zanja, solo falta instalar las 
farolas. 

En la Cuadra Segunda, desde el Grupo Roser hasta Mestrets, hay un contenedor 
que no está sujeto, por lo que solicita que se instale un anclaje o bloque de hormigón.

Las redes del campo de futbol de la plaza del Roser están rotas, por lo que solicita 
que se cambien o se reparen.
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Informa que en la Cuadra Segunda pulverizaron hace un tiempo, pero tienen que 
pasar por el Camino Collet desde la Ctra. Borriol hasta la vía de circunvalación. 

Solicita que en el Barranco del Sol,  a la altura del Grupo Roser, que corten y 
pulvericen la zona. 

En la Ctra. Borriol, a la altura del puente hacia la UJI, hay troncos en las cunetas 
que deberían retirarse.

Informa que a la altura del Mercado de Abastos hay un montón de tierra muy alto, 
pregunta si se sabe de donde proviene o que es lo que se va hacer con esa tierra.

En el Camino Cova Colón (desde Penyaroya hasta Venta Nova), hay un vertedero 
descontrolado, concretamente en el Camino Asagador. 

En el  Camino Enramada, junto al cementerio Nuevo, al lado del muro, hay un 
montón de escombro de obra, el cual debería retirarse.  

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Joquera, solicita 
la limpieza de los columpios que hay en el Grupo Santo Domingo, dentro del grupo. Al hilo 
de la conversación, comentan que sería interesante contratar a personal de limpieza para 
que se dedique a limpiar este tipo de mobiliario urbano. 

En la asociación de vecinos, en el lateral del suelo, hay como una especie de 
reguero,  el  cual  está  en  canto  vivo,  solicita  que  se  estudie  la  posibilidad  de  dar  una 
solución, puesto que si se cae algún niño, puede ser peligroso.

En  la  asociación  de  vecinos,  en  el  interior,  hay  un  gran  desconchado  en  la 
ventana, solicita que se repare. 

En la calle Parany n.º 11, cuando llueve, se hace un gran charco que dificulta el 
acceso a la vivienda, es por ello que solicita se revise el asfalto. 

Reitera la  petición de que se instale una video cámara para la  vigilancia a la 
entrada  de  la  Urbanización,  para  prevenir  que  se  tiren  enseren  en  la  zona  de  los 
contendores.

Reitera que se ilumine la Rotonda Gaspara. El Presidente informa que ese tramo 
pertenece al término de Borriol. 

Reitera la petición de que se instale la placa que falta con el nombre d ella calle 
Cova de les Meravelles. 

Se reitera la petición de que se instale un cartel de “recogida de excrementos” en 
la zona del Barranco Almela. 

Solicita que se poden las moreras de la parcela de la asociación. 

Informa que entre la Urbanización de la Joquera y Monte Cristina, hay un paso 
subterráneo que solicita que se limpie, hay mucha vegetación. 

En la CV-16, a la altura de urbanización de la Joquera hay un talud que nunca se 
limpia y siempre está lleno e vegetación. C
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Solicita  información  con  respecto  a  la  nueva  tasa  de  basuras.  El  presidente 
comunica  que  todavía  se  está  estudiando,  que  nada  más  se  tenga  claro  más  cosas, 
informarán al respecto. 

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
reitera la petición de pintar una señal a la salida de las calles C30 y C37, donde pasa el  
carril bici.

Solicita que se cambie todas las placas con la dirección de las calles, puesto que 
todavía están las antiguas de chapa y en muchas de ellas no se pueden leer, y que ahora 
se pongan de cerámica.

El Sr. Jose Luís López, concejal del del PSOE,  propone que la empresa de 
Radiadores Ordoñez tiene que ejecutar los trabajos de urbanización de la calle Montesa, 
es por ello que indica que quizás sería mejor cambiar las direcciones de la calle, en vez de 
salir a la Avda. Enrique Gimeno, que salgan hacia la Cuadra Saboner.

Informa  que  en  la  Avda.  Enrique  Gimeno  se  han  talado  tres  árboles  como 
consecuencia de la instalación de una gasolinera, por lo que solicita que no se corten más 
árboles de los innecesarios, ya que se considera la única Avenida de acceso a la ciudad 
con más árboles centenarios. 

Con respecto al tramo de carril bici que hay en la Ctra. Alcora que ha quedado sin 
hacer, colindante a los campos del Bovalar, propone la idea de poner un tubo y tirar asfalto 
por encima, de esta forma no sería un carril bici como tal, pero si una cuneta amplia para 
que las bicicletas pudieran circular por encima, sin necesidad de tener que expropiar. El 
presidente propone que esta mejora para hacer un carril bici de forma correcta, se podría 
hacer a través de los presupuestos participativos. 

Solicita que se limpie de hierbas el carril bici de la Ctra. Alcora. 

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, reitera que se 
limpie la calle Sacañet de hierbas y excrementos de perros, al igual que reitera la petición 
de placas de “obligación recogida de excrementos”.

Pone  de  manifiesto  la  preocupación  de  los  vecinos  de  la  calle  Montesa,  en 
relación a las obras de urbanización de Radiadores Ordoñez, relacionado con el tubo de 
canalización del  agua,  les  preocupa  que este  tubo sea  demasiado  pequeño para  que 
canalice toda el agua que viene desde arriba cuando llueve. El Presidente le comenta la 
posibilidad de tener una reunión con el concejal de urbanismo y el director de urbanismo. 

El Sr. Pablo Ibañez, representante de la AAVV. Veinal Esportiva Venta Nova, 
informa que el 29 de septiembre, realizó un SMC solicitando que se cortara la hierba del 
parque nuevo y de enfrente del mismo y que todavía no lo han hecho.

El 14 de febrero de 2021, solicitó por escrito que frente a los números 476 y 484 
de la Ctra. Alcora, (casi enfrente del parque nuevo) se hiciera una acera en condiciones, y 
se le contestó que se tendría en cuenta para futuras actuaciones. Ahora, el 17 de junio de 
2024 ha vuelto a solicitarlo y todavía no le han contestado, por lo que desde la Junta de 
Distrito, solicita que es estudie la posibilidad de realizar aceras frente a estos números.

Solicita que el contenedor de basura verde situado frente al número 476 de Venta 
Nova, sea trasladado en frente, donde ya existe una batería de contenedores de reciclaje, 
de esta forma quizás se evite el que la gente deposite enseres en la zona. 
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En relación a la línea 6 de autobús, solicita que la frecuencia fuera la misma que 
anteriormente, y que pase por la calle Navarra, Plaza de la Paz y calle San Vicente.

El Sr. Jesús Perez, vocal del PP,  pide una solución al paso de peatones del 
puente europa, para que vuelva a ser luminoso como antes, además de que se deberían 
reparar los baches existentes.

Hace un tiempo se solicitó que se pintara un paso de peatones en la calle Jesús 
Martín Marti, esquina con calle Juan Bautista Folia Prades, saliendo del puente Europa, a 
la izquierda. Indica que los rebajes de bordillo ya se han ejecutado, pero falta pintar el paso 
de peatones.

Solicite que se refuerce la presencia de policía con respecto al uso de patinetes 
eléctricos, por la zona de la Uji, puesto que muchos de ellos no respetan a los peatones, 
incluso a los propios vehículos.

El Sr. Gerard Corella, vocal de alcaldía, solicita que en el cruce de la Cuadra 
Portolés con Camino Viejo de Ribesalbes, hay una parcela, que justo en la esquina crece 
mucha hierba, sobre todo zarzas que reducen la visibilidad cuando tienen que hacer el 
Stop, y es un problema cuando pasa el bus urbano y resto de vehículos.

En el cruce del Camino Viejo de Ribesalbes, con Cuadra Giner, hay un contenedor 
de basura que en muchas ocasiones se convierte en vertedero incontrolado de enseres, 
material de obra,… Solicita que se revise.

En el mismo cruce de Camino Viejo de Ribesalbes, con Cuadra Giner, cuando 
llueve se embalsa mucho, por lo que solicita que se de alguna solución al respecto.

En Venta Guillamón (Benadresa), donde está la parada de autobús (delante de la 
iglesia)  el  arcén está lleno de hierbas,  que dificultan el  paso de la gente que utiliza el 
autobús, se solicita que se cortes y se limpie la zona. 

La Sra. Belén Náger, vocal de alcaldía, indica que en la Ciudad de Transporte, 
concretamente en la calle Bélgica,esquina con calle Estonia, se va hacer una reforma en 
los carriles de circulación, que en vez de ser dos pasarán a ser un carril y en el centro zona 
de estacionamiento. Indica que a la hora de girar los camiones para acceder a las naves, 
les resultará muy complicado, y es por ello que solicita que el Negociado de Movilidad 
estudie la circunstancia antes de iniciar los trabajos. 

En la Avda. Villarreal, esquina con  calle Salvador Guinot, cuando se va desde 
Avda. Barcelona, en dirección Valencia, justo a la punta del cruce se estrecha un poco y 
los camiones que circulan por allí, muchas veces tiene que hacer un giro que les dificulta el 
poder continuar recto. Solicita que desde Movilidad lo tengan en cuenta.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas y veinte minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y 
la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 8

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 28/10/2024

Hora inicie/fi: 19:40 / 21:20

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s absents:  

Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

AMPA Ceip Vicente Artero 

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'orde del dia 
establit: 

 1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 30 D'OCTUBRE DE 2024.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 30 d'Octubre 
de 2024, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

Per part del President no hi ha informe.

3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Es  procedix  a  la  lectura  de  les  contestacions  rebudes  per  part  dels  diferents 
Negociats, en concret només ha sigut d'Infraestructures. C
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4t.- PRECS I PREGUNTES.

La Sra. Anunciació Lainez, vocal PSOE, sol·licita que es repintada del pas de 
vianants situat al carrer Maestro Guiner i Pintor Ribera i carrer la Unió.

Sol·licita que se substituïsquen els taulells de l'Av. Espronceda i plaça Donoso 
Cortés.

Pregunta  que  quan  s'iniciaran  els  treballs  de  la  zona  d'Enric  Soler  i  Godes  i 
voltants. Al que el President contesta que l'empresa adjudicatària és Becsa i que han de 
passar uns 15 dies per a la formalització del contracte, serà uns 15 dies més per a iniciar 
estos treballs, que si no hi ha cap problema potser al desembre s'inicien els treballs.

Vol saber quan s'iniciaran els treballs a la Urbanització de les Galeres, al que el 
president contesta que l'empresa adjudicatària és Pavasal, que també està en termini per a 
formalitzar el contracte.

Pregunta quan es posaran les jardineres al parc nou del Grup Santo Domingo.

En  el  Racó  Mercader,  sol·licita  que  s'instal·le  un  bany  químic  portàtil  en  la 
parcel·la comunitara.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, reitera que en la Quadra Segona, des del Camí Mestrets fins al Grup Roser, hi 
ha 4 fanals que li falten els panells reflectors, concretament els numere 24-26-36-66.

Reitera la petició que es realitzen els rebaixes de vorades de la Plaça Roser, que 
donen al Centre Marillac.

En la Ctra. Borriol amb Av. Sos Bainat, sol·licita cartells de “Atenció Escolar”, que 
s'instal·len a l'altura del pas de vianants, en la rotonda.

Informa que el semàfor lluminós situat en la Ctra. Borriol, hi ha dies que funciona i  
altres dies que no funciona. Proposa que es deixe sempre de manera intermitent, a través 
de pantalles solars, igual que hi ha en el semàfor entre la Urb. Les Galeres i la Urb. La 
Joquera.

Reitera que s'eliminen els pals de fusta del Camí Collet i carrer Costa Rica, que 
són propietat d'una companyia telefònica.

El tram que discorre des del Grup Roser, fins a l'empresa Comeco, falten 6 fanals, 
indica que està tot preparat quant a registres, rasa, només falta instal·lar els fanals. 

En la Quadra Segona, des del Grup Roser fins a Mestrets, hi ha un contenidor que 
no està subjecte, per la qual cosa sol·licita que s'instal·le un ancoratge o bloc de formigó.

Les xarxes del camp de futbol de la plaça del Roser estan trencades, per la qual 
cosa sol·licita que es canvien o es reparen.

Informa que en la Quadra Segona van polvoritzar fa un temps, però han de passar 
pel Camí Collet des de la Ctra. Borriol fins a la via de circumval·lació. 
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Sol·licita  que  en  el  Barranc  del  Sol,  a  l'altura  del  Grup  Roser,  que  tallen  i 
polvoritzen la zona. 

En la Ctra. Borriol, a l'altura del pont cap a l'UJI, hi ha troncs en les cunetes que 
haurien de retirar-se.

Informa que a l'altura del Mercat de Proveïments hi ha un munt de terra molt alt, 
pregunta si se sap d'on prové o que és el que es va fer amb eixa terra.

En el Camí Cova Colón (des de Penyaroya fins a Venda Nova), hi ha un abocador 
descontrolat, concretament en el Camí Asagador. 

En el Camí Enramada, al costat del cementeri Nou, al costat del mur, hi ha un 
munt d'enderroc d'obra, el qual hauria de retirar-se. 

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La Joquera, sol·licita la 
neteja dels gronxadors que hi ha en el Grup Santo Domingo, dins del grup. Al fil  de la 
conversa, comenten que seria interessant contractar personal de neteja perquè es dedique 
a netejar este tipus de mobiliari urbà. 

En l'associació de veïns, en el lateral del sòl, hi ha com una espècie de reguera, el 
qual està en cant viu, sol·licita que s'estudie la possibilitat de donar una solució, ja que si 
cau algun xiquet, pot ser perillós.

En l'associació de veïns, a l'interior, hi ha un gran escantell en la finestra, sol·licita 
que es repare. 

Al carrer Parany núm. 11, quan plou, es fa un gran toll que dificulta l'accés a la 
vivenda, és per això que sol·licita es revise l'asfalt. 

Reitera la petició que s'instal·le una vídeo càmera per a la vigilància a l'entrada de 
la Urbanització, per a previndre que es tiren enseres en la zona dels contenidores.

Reitera que s'il·lumine la Rotonda Gaspara. El President informa que eixe tram 
pertany al final de Borriol. 

Reitera la petició que s'instal·le la placa que falta amb el nom d ella carrer *Cova 
dels Meravelles. 

Es reitera la petició que s'instal·le un cartell de “recollida d'excrements” en la zona 
del Barranc Almela. 

Sol·licita que es poden les moreres de la parcel·la de l'associació. 

Informa que entre la Urbanització de la  Joquera i  Mont Cristina,  hi  ha un pas 
subterrani que sol·licita que es netege, hi ha molta vegetació. 

En la CV-16, a l'altura d'urbanització de la *Joquera hi ha un talús que mai es 
neteja i sempre està ple e vegetació. 

Sol·licita  informació  respecte  a  la  nova  taxa  d'escombraries.  El  president 
comunica que encara s'està estudiant, que res més es tinga clar més coses, informaran 
sobre aquest tema. C
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El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AV Grup Reis i Ctra. l'Alcora, reitera 
la petició de pintar un senyal a l'eixida dels carrers C30 i C37, on passa el carril bici.

Sol·licita que es canvie totes les plaques amb l'adreça dels carrers, ja que encara 
estan les antigues de xapa i en moltes d'elles no es poden llegir, i que ara es posen de 
ceràmica.

El  Sr.  Jose  Luís  López,  regidor  del  del  PSOE,  proposa  que  l'empresa  de 
Radiadors Ordoñez ha d'executar els treballs d'urbanització del carrer Montesa, és per això 
que indica que potser seria millor canviar les adreces del carrer, en comptes d'eixir  a l'Av. 
Enrique Gimeno, que isquen cap a la Quadra Saboner.

Informa que en l'Av. Enrique Gimeno s'han talat tres arbres a conseqüència de la 
instal·lació d'una gasolinera, per la qual cosa sol·licita que no es tallen més arbres dels 
innecessaris,  ja  que es considera l'única Avinguda d'accés a la ciutat  amb més arbres 
centenaris. 

Respecte al tram de carril bici que hi ha en la Ctra. l'Alcora que ha quedat sense 
fer, confrontant als camps del *Bovalar, proposa la idea de posar un tub i tirar asfalt per 
damunt, d'esta manera no seria un carril bici com a tal, però si una cuneta àmplia perquè 
les  bicicletes  pogueren  circular  per  damunt,  sense  necessitat  d'haver  d'expropiar.  El 
president proposa que esta millora per a fer un carril bici de manera correcta, es podria fer 
a través dels pressupostos participatius. 

Sol·licita que es netege d'herbes el carril bici de la Ctra. l'Alcora. 

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, reitera que es netege 
el carrer Sacañet d'herbes i excrements de gossos, igual que reitera la petició de plaques 
de “obligació arreplegada d'excrements”.

Posa de manifest la preocupació dels veïns del carrer Montesa, en relació a les 
obres  d'urbanització  de  Radiadors  Ordoñez,  relacionat  amb  el  tub  de  canalització  de 
l'aigua, els preocupa que aquest tubo siga massa xicotet perquè canalitze tota l'aigua que 
ve des de dalt quan plou. El President li comenta la possibilitat de tindre una reunió amb el 
regidor d'urbanisme i el director d'urbanisme. 

El Sr. Pablo Ibañez, representant de la AAVV. Veinal Esportiva Venda Nova, 
informa que el 29 de setembre, va realitzar un SMC sol·licitant que es tallara l'herba del 
parc nou i d'enfront del mateix i que encara no ho han fet.

El 14 de febrer de 2021, va sol·licitar per escrit que enfront dels números 476 i 484 
de la Ctra. l'Alcora, (quasi enfront del parc nou) es fera una vorera en condicions, i se li va 
contestar que es tindria en compte per a futures actuacions. Ara, el 17 de juny de 2024 ha 
tornat a sol·licitar-ho i  encara no li  han contestat,  per la qual cosa des de la Junta de 
Districte,  sol·licita  que  és  estudie  la  possibilitat  de  realitzar  voreres  enfront  d'estos 
números.

Sol·licita que el contenidor d'escombraries verdes situat enfront del número 476 
de Venda Nova,  siga traslladat  al  davant,  on  ja  existix  una  bateria  de  contenidors  de 
reciclatge, d'esta manera potser s'evita el que la gent deposite estris en la zona. 
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En relació a la línia 6 d'autobús, sol·licita que la freqüència fora la mateixa que 
anteriorment, i que passe pel carrer Navarrés, Plaza de la Pau i carrer Sant Vicent.

El Sr. Jesús Perez, vocal del PP, demana una solució al pas de vianants del pont 
Europa, perquè torne a ser lluminós com abans, a més de que s'haurien de reparar els sots 
existents.

Fa un temps es va sol·licitar que es pintara un pas de vianants al carrer Jesús 
Martín Marti, cantonada amb carrer Juan Bautista Folia Prades, eixint del pont Europa, a 
l'esquerra. Indica que els rebaixes de vorada ja s'han executat, però falta pintar el pas de 
vianants.

Sol·licite  que  es  reforce  la  presència  de  policia  respecte  a  l'ús  de  patinets 
elèctrics, per la zona de la *Uji, ja que molts d'ells no respecten als vianants, fins i tot als 
propis vehicles.

El  Sr.  Gerard Corella,  vocal  d'alcaldia,  sol·licita  que en l'encreuament  de la 
Quadra Portolés amb Camí Vell de Ribesalbes, hi ha una parcel·la, que just a la cantonada 
creix molta herba, sobretot esbarzers que reduïxen la visibilitat quan han de fer l'Stop, i és 
un problema quan passa el bus urbà i resta de vehicles.

En  l'encreuament  del  Camí  Vell  de  Ribesalbes,  amb Quadra  Giner,  hi  ha  un 
contenidor d'escombraries que en moltes ocasions es convertix en abocador incontrolat 
d'estris, material d'obra,… Sol·licita que es revise.

En el mateix encreuament de Camí Vell de Ribesalbes, amb Quadra Giner, quan 
plou s'embassa molt,  per la qual cosa sol·licita que se de alguna solució sobre aquest 
tema.

En  Venda  Guillamón  (Benadresa),  on  està  la  parada  d'autobús  (davant  de 
l'església) el voral està ple d'herbes, que dificulten el pas de la gent que utilitza l'autobús, 
se sol·licita que es talles i es netege la zona. 

La  Sra.  Belén  Náger,  vocal  d'alcaldia,  indica  que  a  la  Ciutat  de  Transport, 
concretament al carrer Bèlgica,cantonada amb carrer Estònia, es va fer una reforma en els 
carrils de circulació, que en comptes de ser dos passaran a ser un carril i en el centre zona 
d'estacionament. Indica que a l'hora de girar els camions per a accedir a les naus, els 
resultarà molt complicat, i és per això que sol·licita que el Negociat de Mobilitat estudie la 
circumstància abans d'iniciar els treballs. 

En l'Av. Vila-real, cantonada amb carrer Salvador Guinot, quan es va des d'Av. 
Barcelona, en direcció València, just a la punta de l'encreuament s'estreny un poc i els 
camions que circulen per allí, moltes vegades ha de fer un gir que els dificulta el poder 
continuar recte. Sol·licita que des de Mobilitat ho tinguen en compte.

I  no havent-hi  mes assumptes que tractar,  s'alça  la  sessió,  sent  les vint-i-una 
hores i vint minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària 
de la Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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